





Platinum Grey 铂灰 & Titanium Grey 钛灰

Finest Aluminium Pigment Pastes for Structureless Effects 极小粒径细滑效果铝粉浆颜料

Subtle – and at the same time highly effective! **With SILVERSHINE Platinum Grey** and **Titanium Grey**, ECKART presents the finest aluminum pigment pastes currently available worldwide.

They set interesting impulses in the world of effects: The two pigments with the silky-matt gloss enable a uniquely smooth and thus very noble-looking variety of colors.

With their bluish undertone and structureless appearance, SILVERSHINE Platinum Grey and SILVERSHINE Titanium Grey open up new dimensions for color design. When exposed to direct light, surprising prismatic effects are revealed time and again. SILVERSHINE Titanium Grey is optically slightly lighter than SILVERSHINE Platinum Grey.

From a technical point of view, both metallic pastes can shine with their hiding power. They are recommended for solvent-based coating systems with low solids content. The main areas of application are coatings for the automotive industry, for sports equipment (e.g. bicycles), consumer electronics and for plastic and glass coatings.

精细而高效! 爱卡 SILVERSHINE 铂灰 和 SILVERSHINE 钛灰, 是目前全球粒径最细的铝粉浆颜料。

两款颜料丝滑的哑光光泽独树一帜,可以实现各种高贵的色彩,产 生趣味横生的效果推动力。

SILVERSHINE 铂灰 和 SILVERSHINE 钛灰 具有蓝相的底色和细腻的外观,为色彩设计开辟了新维度。在直射光线下,它们显现出令人惊叹的多彩效果。相对来说,SILVERSHINE 钛灰 比 SILVERSHINE 铂灰 色泽稍浅。

在技术性能上,两款金属颜料浆的遮盖力都非常出色,推荐用于低固含量的溶剂型涂料。它们的主要应用领域是各种汽车用涂料、运动器材(例如自行车)、消费电子产品以及塑料和玻璃涂料。

SILVERSHINE	Material No./ 产品编码	NVM (%) 非挥发分	D50 [µm]	Solvent/溶剂
Platinum Grey 铂灰	027433	30	2.5	Iso propanol / methoxy propanol 异丙醇 / 丙二醇甲醚
Titanium Grey 钛灰	027434	30	4	



ECKART GmbH Guentersthal 4 91235 Hartenstein, Germany

Tel.: +49 9152 77-0

Fax: +49 9152 77-7008

E-Mail: info.eckart@altana.com

www.eckart.net

爱卡(亚洲)有限公司 香港湾仔轩尼诗道 302-308 号集成中心 701-3 室

ECKART Asia Ltd.

Room 701-3, 7th Floor, C C Wu Building

302-308 Hennessy Road Wanchai, Hong Kong 电话/Tel.: +852 3102 7200

传真/Fax: +852 2882 5366

E-Mail: info.eckart.asia@altana.com

上海/Shanghai

电话/Tel.: + (86 21) 6456 8880 传真/Fax: + (86 21) 6456 5063

广州/Guangzhou

电话/Tel.: + (86 20) 8387 8860

0/February2024.0 CO PRC

This information and our technical advice – whether verbal, in writing or by way of trials – are given in good faith but without warranty, and this also applies where proprietary rights of third parties are involved. Our advice does not release you from the obligation to verify the information currently provided – especially that contained in our safety data and technical information sheets – and to test our products as to their suitability for the intended processes and uses. The application, use and processing of our products and the products manufactured by you on the basis of our technical advice are beyond our control and, therefore, entirely your own responsibility.

谨致友好问候 With compliments

桃园/Taoyuan

电话/Tel.: + (886) 930 016 236

越南/Vietnam – Ho Chi Minh City 电话/Tel.: + (84 28) 3824 3371 传真/Fax: + (84 28) 3824 4918

爱卡特殊效果颜料(珠海)有限公司中国广东省珠海市高栏港经济区精细化工区ECKART Zhuhai Co. Ltd. Fine Chemical Area Gaolan Port Economic Zone

Zhuhai, P.R.China

邮政编码/Postal Code: 519050

本手册所提供的数据、本公司在应用技术方面的建议以及所涉及的第三方权益,无论是口述、书面或通过试验的,均真实无伪,但并不包含我们的任何保证或担保。我们的建议并不能免除用户在使用和处理我们的产品时,对其适用性以及对我们提供的数据特别是安全数据和技术信息,进行验证的义务。任何对我们产品的施工应用、使用和处理,以及用户任何依据我们的技术建议所生产的产品,由于不受我们控制,因此均为用户责任。

A member of **ALTANA**